
 

 

 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde på Frederiks Skole 
 

Dato:  18-12-2023 
Tidspunkt: 17.00-20.00 
Mødeleder: 
 

Deltagere: Lise, Jane, Nanna, Sune, Hanne, Martin, Nina, 
Flemming, Thomas og Berit 
 
Fraværende: Ranjith 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estimere
t tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 
konklusion på beslutning, angivelse af evt. 
ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og 
hvordan? 

 
1. 

 
Godkendelse af referat 
 

 
5 min 

 
Godkendt. 

 
Martin 

2. 
Julehygge - vi slutter året 
af med lækker Julemad. 

30 min MUMS Martin 

3. Referat af dialogmødet. 10 min 

Martin var alene afsted til dialogmødet. 
Det var mere et informationsmøde, 
der handlede fokuspunkter og udfordringer i 
Børne-unge. 

Martin 

4. Info om ADHD 5 min 

Hanne orienterer om: 
Fortællerkorpset fra ADHD-foreningen kan 
komme ud og fortælle om mange vinkler på 
ADHD. Man kan også ringe og få sparring. 
 
 

Hanne 

5 

Sammen om Frederiks 
Skole - nu begynder 
årsskiftet at nærme sig, så 
hvad er næste step i 
forberedelserne til forårets 
”stor-møde”? 

60 min 

Der er kommet navne fra næsten alle 
klasser til ”Sammen om Frederiks Skole” 
Emner til første møde: 
Hvad kan dette forum 
Kunne vi arbejde med sproget både i 
skolen, men også på SoMe 
Kunne det handle om at spørge ind til 
konkrete Frederiks Skole ting 
Kunne vi spørge lærerne om emner, de har 
brug for at få kvalificeret. 
Kunne vi spørge afdelingerne, om de vil 
lave en case fra hverdagen, som de gerne 
vil have forældrenes holdning til. 
 
Vi indkalder til Sammen om Frederiks Skole 
-Frederiks Skole og monopolet 
-et dryp af noget fra skolen 
-forskelle emner til vurdering 
 
Et lille udvalg nedsættes til at lave en 
plan for det første møde MM, BB, TH, 
Sune mandag 22.januar kl.15.00. 
 
Det første møde bliver 28. februar 18.30-
20.30 Lise Skriver ud med dato 
Valgmøde i marts - skolebestyrelse 

Thomas 



6. 
Hvis det kan nås - 
”Skolevenner er med til at 
få hverdagen til at glide” 

15 min 

Lise orienterer om skolevenner. 
Mange input til emnet både for og imod. 
MM og BB spørger i Karup, hvordan det 
er hos dem. 

Lise 

7. Div.?  

Vi tilslutter os det fælles skriv fra de 
samlede skolebestyrelser, da vores 
økonomi, ligesom de fleste andre skoler i 
Viborg Kommune bliver ret stram. 

 

 


